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PROTOKOLL nr 4  2022 

Styrelsemöte  

Via Teams  

2022-05-08, kl 19.00 – 21.45 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Susanne Jonsson, Martin Hedberg, Jan-Olov Nyman Leif Putte Gilberg, Linda 

Lindblom Hedberg samt Karina Nilsson. 

Övriga: Urban Jonsson, Anna Ekehov, Yasmine Bengtsson, Linnea Lindberg 

§ 33 Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat. 

§ 34 Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen. 

§ 35 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 3 

Vi beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna.  

§ 36 Kvarstående arbeten 

Motorsalong i Sandviken 

Det är snart dags nästa helg, den 14 – 15/5.  

Martin kan på lördag. Segt att få tag på folk som vill vara där med sina bilar.  

Linda har pratat med PR ansvarig på SBF. Känns inte som vi får så mycket hjälp.  

Yasmine har en del material som kan vara till hjälp. Martin och Linnea kan åka ner på fredag 

och riggar. Yasmine lämnar över material till Martin under veckan.  

Profilkläder  
Den nya kollektionen är klar men vi har inte fått någon ny inloggning än. Susanne jobbar vidare 
med det.  
 

§ 37 Ekonomi 
Susanne redovisar de aktuella siffrorna. Fått faktura från Scandic, förbundsmötet, bidrag från 
SISU. Kalibrering av alkomätarna behöver göras. Karina pratar om återstartsstödet.  
 

§ 38 Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. Mail från Stugmo.  
 

§ 39 Rapporter och uppkomna frågor 
a) Rapport från SGA och rådgivare 
Urban - Inget från säkerheten. Inte varit så många tävlingar än. Det söks iaf lite tävlingstillstånd 
men trögt med antalet anmälda på tävlingarna. Ambitionen att arrangera finns. 
Urban - Bilkross första tävlingen någonsin körs i Falun.  
Yasmine – Planerar funktionärsutbildning, Orsa ställde in nu. Söderhamn har kört. Orsa ska 
köra i midsommar. Många diskussioner om Tierp och om de ska köra eller inte köra. Summit 
Racing Equipments kommer att ge bidrag till juniorerna inom dragracing.  
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Putte – Körde en folkrace tävling igår i Årsunda. 8 tävlingar är bokade fram till midsommar. 
Över lag så är det dåligt med anmälda förutom Gästrikes tävling. Folkracekommitten jobbar på.  
Saknar domare på en extra insatt tävling i Järbo. Det är en gräsrotssport, man satsar allt och 
som det ser ut nu med bensinpriser etc så har man inte råd att åka på endagars tävlingar, man 
prioriterar 2 dagarstävlingar. Finns en risk att vi tappar medlemmar som lever för sporten.  
 
Generellt så behövs fler funktionärer. Man har tappat VARFÖR? Varför brinner vi för detta, 
varför brinner vi för motorsporten? 
 
b) Nya SGA 
Linnea lämnar sin plats som SGA och Anna Ekehov går in som SGA. Så vi beslutar att utse Anna 
Ekehov. Vi utser Toygar Kocaarik som SGA för virituell bilsport istället för Noah Grönkvist.  
Informationen publiceras på hemsidan. Urban efterlyser nya bilder.  
 
c) Förbundsmötet – vad hände sen, centrala ärenden 
Större delen av styrelsen var ner till Radison Blue. Linda var tyvärr inte med. Förbundsmötet går 
att se via SBF-play. Det som diskuterades mest var proppen gällande stadgarna. Den blev 
återremitterad så alla klubbar ska kunna ta del av detta. Vi föreslog Anna Ekehov till 
valberedningen och hon blev invald.  
 
Urban har gjort en skrivelse – SBF som organisation/funktion. Han läser upp skrivelsen. Karina 
läser delar av skrivelsen som Lars Stugemo skrivelse som kom den 5/5. Lars Stugemo kliver av 
styrelsen med omedelbar verkan. Styrelsen står bakom Urbans skrivelse och beslutar att skicka 
in den till förbundet.  
 
Det är viktigt att så många som möjligt i styrelsen är med på dessa offentliga möten som 
förbundsmötet mfl. Nätverkande är väldigt viktigt.  
 
d) Information till klubbar 
Vi skriver ett nytt nyhetsbrev gällande SGAer, nya SGA, återstartsstöd, motorsalongen. Det är i 
första hand hemsidan vi ska skriva på sen kan det länkas till Facebook.  

 
§ 40 Miljö 
Inget nytt.  

 
§ 41 Utbildning 
Anna pratar om att det finns ett stort behov för nätverkande och att få dela erfarenheter. Anna 
planerar en träff gällande tävlingsledning inom folkrace och även en träff för racekontroller.  
B kursen som var i Falun den 24/4 var väldigt populär.  
Dragracing har också nyligen haft en utbildning för tävlingsledare och domare, 26/2. Linda 
undrar om det är någon som vet vem som haft utbildningar för tävlingsledare och domare inom 
rally. Det finns ett behov. Vi valde in David som SGA för rally på förra styrelsemötet.  
 
§ 42 Övriga frågor 
- Anna efterfrågar stöd från NNBF. Urban svarar att vi behöver bli bättre på nätverkande och visa upp 

oss. Vi får ta till oss att av kritiken och jobba vidare.  

- Plastkort för oss som är styrelsen och SGA. Susanne har kollat på att köpa en egen kortskrivare. Vi 

kollar upp om det går att beställa via SBF.  

- Hur länge ska funktionärslicenserna gälla, de bör gälla bara 3 år.  

- Vi har fortfarande inte fått någon info om den nya hemsidan inom SBF.  
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- Urban J undrar, Hur tycker styrelsen vi ska göra med reseersättningen? På Skatteverkets hemsida kan 

man läsa om något som kallas för idrottsersättning. Vi kollar lite på detta och tar det på nästa 

styrelsemöte. Vi behåller 18,50 som reseersättning tills vi vet något annat.  

§ 43 Nästa möte 
Nästa möte blir den 19/6, kl. 19.00 via teams.  

§ 44 Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 

 


